

Tourism & Hospitality

News & Events Updates

FOOD & BEVERAGE

餐飲業



Wine & Dine Festival Returns (26 - 29 Oct)

Embark on a sparkling four-day journey at the Central Harbourfront, where you will taste fine wines, bubblies and delicacies from around the world. <u>More details...</u>

年度盛會「香港美酒佳餚巡禮」華麗登場 (10月26至29日)

一連四天的「香港美酒佳餚巡禮」將在維港美景前為你帶來一趟璀璨的味蕾之旅。詳情...

WINE 葡萄酒業



Sparkling Business Opportunities for Wine Industry at the Hong Kong International Wine & Spirits Fair (9-11 Nov)

More than 1,000 international exhibitors will offer importers and distributors, wholesalers, sommeliers, hoteliers and restaurateurs a spectacular choice of wines, spirits, liqueurs, beer and other beverages. Over 70 tasting events and master classes are to add interest and value to the fair. More details...

香港國際美酒展2017 香醇佳釀 魅力非凡 (11月9至11日) 超過一千家國際參展商將再雲集香港,呈獻各式各樣葡萄酒、酒精

超過一十多國際多展的府书等集合治,主獻各式各樣匍萄酒、酒精類飲品、烈酒、啤酒及其他特色飲料,讓各地進口商、批發商、品酒師、酒店營運商及餐廳老闆可以盡情選購。大會並安排了70多項精彩活動和試酒環節。詳情...

Wine Industry in Hong Kong

Hong Kong's wine industry is supported by a significant pool of experienced fine wine merchants with good wine knowledge and international wine trade experience. Besides wine trading and distribution, wine-related business includes auction, retailing, warehousing, catering and transportation. More details...

香港葡萄酒業概況

香港擁有大批經驗豐富的美酒商人,他們對葡萄酒有深厚的認識,同時熟悉國際葡萄酒交易情況,是香港葡萄酒業的中流砥柱。除了葡萄酒貿易及分銷外,與葡萄酒相關的業務尚包括拍賣、零售、儲存服務、餐飲和運輸等。註情...



TOURISM & HOSPITALITY 旅遊業



Traveltek to Host Business Breakfast (20 Oct)

Traveltek Group Ltd, which recently opened its Hong Kong office, is inviting the local travel industry to attend its first 'Business Breakfast' event. It will provide travel agents and tour operators with an opportunity to network and find out more about Traveltek's products and its new North Asia operation. More details…

旅遊科技公司Traveltek商務早餐會(10月20日)

英國旅遊科技公司Traveltek集團最近在香港開設辦事處,把握區内旅遊業急速發展所帶來的商機。集團現誠邀本地旅遊業界人士參加其於10月20日舉辦之商務早餐會,相互交流,並讓旅行代理和旅行社進一步了解Traveltek的產品及集團於北亞地區的業務。詳情...

CONVENTIONS & EXHIBITIONS

會議展覽業



Council of Asian Shopping Centres Conference 2017 (18-19 Oct)

The Council of Asian Shopping Centres Conference (CASC) offers a significant platform in Asia for shopping mall operators and retailers to acquire insider knowledge and expertise about the shopping center evolution, exchange ideas for continued improvement in shopping experiences, discover fresh business opportunities, and the dissemination of industry best practices. More details...

亞洲購物中心協會2017年會 (10月18至19日)

亞洲購物中心協會2017年會(The Council of Asian Shopping Centres Conference)為亞洲購物中心的營運商和零售商提供了一個重要的平台,探討及分享購物中心的營運和未來發展方向,並讓業界相互交流經驗,持續改進購物體驗,發掘新商機。詳情...

GENERAL 一般消息



Hong Kong and Saudi Arabia Enter into Tax Pact

Hong Kong signs a comprehensive agreement for the avoidance of double taxation (CDTA) with Saudi Arabia, which signifies the Government's sustained efforts in expanding Hong Kong's CDTA network, in particular with economies along the Belt and Road. <u>More details...</u>

香港與沙特阿拉伯簽訂稅務協定

香港與沙特阿拉伯簽署全面性避免雙重課稅協定(全面性協定), 標誌着特區政府在擴闊香港的全面性協定網絡方面,特別是與「一帶一路」沿線經濟體簽署協定的有關工作,繼續取得成果。<u>詳情...</u>



ASEAN Pact Negotiation Concluded

Hong Kong and the Association of Southeast Asian Nations (ASEAN) have announced the conclusion of negotiations for a free trade plan and a related investment agreement. The agreements are comprehensive and the commitments encompass trade in goods, trade in services, investment, economic and technical co-operation, and dispute settlement mechanisms. More details...

香港東盟完成自貿協定談判

香港與東南亞國家聯盟宣布完成自由貿易協定和相關投資協定的談判。協定範圍全面,涵蓋貨物貿易、服務貿易、投資、經濟和技術合作、爭端解決機制。詳情...

Invitation to SKYCITY Tender

Hong Kong International Airport is now inviting tenders for the development of SKYCITY, a dynamic new destination combining world-class retail, dining and state-of-the-art entertainment facilities for all ages. The development of SKYCITY offers a gross floor area of up to 350,000 square metres for new and fascinating shopper-tainment experience. More details...

香港國際機場SKYCITY航天城發展項目招標

SKYCITY航天城結合世界級零售、餐飲及大型娛樂設施於一身,適合不同年齡層。SKYCITY航天城建築樓面面積達350,000平方米,為訪客帶來超越傳統的購物體驗和豐富創新的餐飲選擇。發展項目現正進行招標。詳情...



UPCOMING HK EVENTS

最新活動

Beertopia

22-23 September 2017 Central Harbourfront 中環海濱活動空間 More...

CCB Asia Hong Kong Wine & Dine Festival

26-29 October 2017 Central Harbourfront 中環海濱活動空間 More...

Cosmoprof Asia

14-17 November 2017
Hong Kong Convention and Exhibition Centre and AsiaWorld-Expo
香港會議展覽中心及亞洲國際博覽館
More...

CASC 2017

17-20 October 2017 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More...

Hong Kong International Wine & Spirits Fair

9-11 November 2017 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More...

Clockenflap

17-19 November 2017 Central Harbourfront 中環海濱活動空間 More...

CONTACT US

聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch. Our services are free and tailored to your needs.

Sindy Wong 黃思敏

Head of Tourism and Hospitality T: (852) 3107 1067 E: swong@investhk.gov.hk

Lily Wang 王麗

Greater China, Australasia T: (852) 3107 1037 E: <u>lwang@investhk.gov.hk</u>

Betty Leung 梁婉霞

Americas, Africa T: (852) 3107 1028 E: bleung@investhk.gov.hk

Rebecca Chan 陳鳳霞

Europe (except France) T: (852) 3107 1093 E: rebeccachan@investhk.gov.hk

Jenny Hui 許嘉珮

Asia (except Greater China), France T: (852) 3107 1047 E: jhui@investhk.gov.hk

investhk.gov.hk